

Date: 18 February 2021

Ref: 10 / 10 / 66 / 2021

To: Chief Executive Officer

Bursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

**Subject: Disclosure of Lawsuits and Court Judgments**  
**Court Judgement in Favour of KFH**

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' compliance with Article 4-1-1/14 'Disclosure of Lawsuits and Court Judgments' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 'Disclosure and Transparency', KFH would like to report the following disclosure submitted to Bursa Kuwait:

- On 17 January 2021, the Court of First Instance issued a judgement dismissing the complaint by Mohammed Abdulmohsin Al-Kharafi & Sons for General Trading and Contracting Co. (The Complainant) against KFH (The Defendant) relating to the order of paying the bank the sum of Four million Seven Hundred and Eighty One thousand and Three hundred and Sixty Four Kuwaiti Dinars and 428 fils (KD 4,781,364.428). It obliged the complainant to pay this sum plus costs and Two hundred dinars in actual lawyer fees, including expeditious execution of the order on condition of depositing a bond.

Attached is Appendix (8) 'Disclosure of Lawsuits and Court Judgments' for your reference. A copy of the same has been submitted to CMA.

Best Regards,

Abdulwahab Issa Al-Rushood

Acting Group Chief Executive Officer



التاريخ: 18 فبراير 2021 م

الإشارة: 2021 / 66 / 10 / 10

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم

بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

**الموضوع: الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية**  
**حكم قضائي لصالح بيتك**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات المادة رقم 14/1-1-4 (الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بأنه قد تم الإفصاح لبورصة الكويت بما يلي:

- قد صدر حكم المحكمة الكلية بتاريخ 17 يناير 2021 برفض التظلم لصالح بيتك في التظلم المرفوع من شركة / محمد عبد المحسن الخرافي وأولاده للتجارة العامة والمقاولات (المتظلم) ضد بيتك (المتظلم ضده) من أمر الأداء الصادر ضده بمبلغ وقدره أربعة ملايين وسبعمائة وواحد وثمانون ألف وثلاثمائة وأربعة وستون ديناراً كويتي و 428 فلس (4,781,364.428 د.ك.) مع الزام المتظلم بأداء هذا المبلغ والمصروفات ومائتي دينار مقابل أتعاب المحاماة الفعلية وشملت الحكم بالإنفاذ المعجل بشرط إيداع كفالة.

مرفق لكم نموذج رقم (8) "الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية"، هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

عبد الوهاب عيسى الرشود

الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



18 February 2021

18 فبراير 2021

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

Appendix (8)

ملحق رقم (8)

Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgments

نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

Court Judgement in Favour of KFH

حكم قضائي لصالح بيتك

## Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgments

Date	Listed Company
18 February 2021	Kuwait Finance House (KFH)

Case No	564/2019 Commercial First Instance 21
---------	---------------------------------------

Case Subject
<ul style="list-style-type: none"> <li>Mohammed Abdulmohsin Al-Kharafi &amp; Sons for General Trading &amp; Contracting Co. (The Complainant) request to cancel subject of complaint the payment order No. 271/2019 of 3 March 2019 and deem it null and void along with the entailed consequences and obliging the KFH (The Defendant) to pay costs and actual lawyer fees.</li> </ul>

Judgment Date	Court Issued the Judgment
17 January 2021	Court of First Instance

Case Parties	
Plaintiff:	Mohammed Abdulmohsin Al-Kharafi & Sons for General Trading and Contracting Co.
Defendant:	Kuwait Finance House

The Judgment is in Favour of
Kuwait Finance House

The Concluding Judgement of The Court of First Instance
<ul style="list-style-type: none"> <li>The Court adjudged that Mohammed Abdulmohsin Al-Kharafi &amp; Sons for General Trading and Contracting Co. (The Complainant) should pay Kuwait Finance House (The Defendant) the sum of Four million Seven hundred and Eighty One thousand and Three hundred and Sixty Four Kuwaiti Dinars and 428 fils (KD 4,781,364.248) plus Two hundred dinars in actual lawyer fees, including expeditious execution of the order on condition of depositing a bond.</li> </ul>

The Concluding Judgement of The Court of Appeal
-

The Concluding Judgement of The Court of Cassation
-

The Potential Effect of The Judgement on The Company
<ul style="list-style-type: none"> <li>The financial effect will be disclosed upon execution of the judgement.</li> </ul>

## نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية

التاريخ	الشركة المدرجة
18 فبراير 2021	بيت التمويل الكويتي (بيتك)

رقم القضية	564 / 2019 تجاري كلي 21
------------	-------------------------

موضوع القضية
<ul style="list-style-type: none"> <li>طلب شركة / محمد عبد المحسن الخرافي وأولاده للتجارة العامة والمقاولات (المتظلم) إلغاء أمر الأداء المتظلم منه رقم 271 لسنة 2019 بتاريخ 3 مارس 2019 وإعتباره كأن لم يكن مع ما يترتب على ذلك من آثار مع إلزام بيت التمويل الكويتي (المتظلم ضده) المصروفات و أتعاب المحاماة الفعلية.</li> </ul>

تاريخ الحكم	المحكمة التي أصدرت الحكم
17 يناير 2021	المحكمة الكلية

أطراف الدعوى	
المدعي:	شركة محمد عبد المحسن الخرافي وأولاده للتجارة العامة والمقاولات
المدعي عليه:	بيت التمويل الكويتي

الحكم لصالح
بيت التمويل الكويتي

منطوق حكم أول درجة
<ul style="list-style-type: none"> <li>حكمت المحكمة بإلزام شركة / محمد عبد المحسن الخرافي وأولاده للتجارة العامة والمقاولات (المتظلم) بأن يؤدي لبيت التمويل الكويتي (المتظلم ضده) مبلغ وقدره أربعة ملايين وسبعمائة وواحد وثمانون ألف وثلاثمائة وأربعة وستون دينار كويتي و 428 فلس (4,781,364.248) والمصروفات ومائتي دينار مقابل أتعاب المحاماة الفعلية وشملت الحكم بالنفاذ المعجل بشرط إيداع كفالة.</li> </ul>

منطوق حكم الاستئناف
-

منطوق حكم التمييز
-

الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم
<ul style="list-style-type: none"> <li>سوف يتم الإفصاح عن الأثر المالي لاحقا فور تنفيذ الحكم.</li> </ul>



بيت التمويل الكويتي  
Kuwait Finance House

محمد حسين